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Kanalizacija, vodovod in še kaj
V tretje gre rado pravijo. Tudi meni je šele v

tretje uspelo najti človeka, ki mi je znal povedati
o delu v KS Ig, čeprav sem se najprej oglasila pri
predsedniku KK SZDL, ki mi pa o problemih ni
vedel veliko povedati, kar me je silno začudilo.

Toda toliko bolje in z veliko zavzetostjo mi je o
mnogih problemih v KS govoril Franci Brenčič.
Najprej sva se ustavila pri problemu kanalizacije,
ki vpliva še na vse ostale in dejansko zavira hitrej-
ši razvoj KS, pa ne le na Igu, tudi v okolici. Kaj so
že storili na tem področju? Pogovarjali so se z
lastniki parcel, preko katerih naj bi tekla kanali-
zacija, določili so traso in naredili projekt, vendar
do izvedbe ni prišlo zaradi pomanjkanja finančnih
sredstev. Leta 1979 ko so začeli razgovore o
kanalizaciji je znašal strošek zanjo 3,5 milijardp
din, danes pa bi se gotovo že podvojil. Vprašujejo
pa se tudi kam je šel denar, ki naj bi bil namenjen
za kanalizacijo. Franci Brenčič je poudaril, da se
marsikdaj ne zavedamo, da se Ljubljana ne konča
pri Karlovškem mostu kadar je potrqj>no investi-
rati, da se nadaljuje tudi na primestna področja,
ki pa se jih upošteva navadno le takrat, ko je
potrebno od njih kaj dobiti.

Neurejena kanalizacija je tudi zaviralni dejav-

nik pri graditvi tretjega republiškega zavoda za
usposabljanje prizadete mladine v Dragi, ki je
edina republiška investicija, ki se je obdržala in z
aprilom letos naj bi se začela izgradnja le-te.
Investitor je že določen, čakanje pa je vezano na
podražitev.

Tudi izgradnja vrtca je pomembna za več KS in
je prav tako odvisna od ureditve kanalizacije kot
tudi gradnja petih blokov na Igu in tudi gradnja
individualnih stanovanj.

Pri izgradnji vrtca nastopata dva investitorja, ki
pri načrtovanju ne najdeta skupne poti, gradnja
vrtca je predvidena s III. samoprispevkom, čeprav
so se trudili, da bi dobili vrtec že prej. Čeprav
mnogokrat prihaja do nesočasnega načrtovanja in
se določena investicija niti ne zaključi, želijo do-
seči, da se zgradijo stanovanjski bloki na Igu in se
kanalizacija priključi šele kasneje, prav tako naj
bi potekala tudi izgradnja individualnih stano-
vanj.

Druga akcija, ki zahteva tudi velika finančna
sredstva, v največji meri pa naj bi jo izpeljali s
prostovoljnim delom je kopanje vodovoda na
Dobravico. Sredstva zanjo naj bi dobili iz solidar-
nostnega sklada komunalne skupnosti, od delov-

nih organizacij od občinske skupščine, sodelovali
pa bi največ z udarniškim delom. kjer bi poleg
krajanov, mladine, in brigade občinske konferen-
ce ZSMS sodelovali tudi kadeti, mladi iz centra za
usposabljanje mladine za SLO, ki imajo predvi-
deno prostovoljno delo kot del učnega programa
in pa vojaki, ki bodo pomagali tudi pri izgradnji
ceste od Iga do Kureščka, kar pa je dolgoročnejša
akcija.

Predvidevajo tudi gradnjo bencinske črpalke,
ki naj bi potekala sočasno z izgradnjo letališča, za
kar pa je več investitorjev. KS pa bo preskrbela
zemljišče, da se bo gradnja začela že konec tega
leta.

Tudi izgradnjo transformatorske postaje imajo
v planu za približno 140 objektov, udamiško na-
meravajo sanirati kinodvorano in še marsikaj.

Do sedaj so se torej trudili pridobiti vso doku-
mentacijo, ki naj bi za vnaprej omogočila nemo-
teno delo. Ljudje želijo kraj premakniti iz nera-
zvitosti naprej. preko solidarnostnih akcij. vlože-
nega dela in sodelovanja pa se izraža njihova skrb
za to.
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